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رئیس کمیسیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی مجلس شورای اسلامی :

توسعه کشاورزی در گرو اصلاح سیاست های کلان کشور در جهت حمایت از این بخش
است / طرح پیشنهادی بورس اقلیمی از سوی اتاق بازرگانی اصفهان به کمیسیون کشاورزی

مجلس ارایه شد

در راستای ارایه نتایج مطالعات اولیه طرح بورس اقلیمی از سوی اتاق بازرگانی اصفهان به کمیسیون کشاورزی مجلس

شورای اسلامی، رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی خواستار انجام مطالعات تکمیلی طرح از سوی اتاق

اصفهان و سایر اتاق های کشورشد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان احمد علی کیخا، در این جلسه خواستار توجه ویژه اتاق های بازرگانی به بخش کشاورزی شد و افزود: لازم است به اندازه سهمی که

این بخش در میزان اشتغال و درآمد کشور دارد به آن بها داده شود.

وی مشارکت فعالین اقتصادی در کمیسیون های کشاورزی اتاق های بازرگانی و نهاد سازی مجموع این کمیسیون ها به عنوان یک نهاد مستقل را در جهت تعامل سازنده با

کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی و پیگیری مسایل و مشکلات موجود این بخش مهم دانست. کیخا با ابراز خرسندی از فعال بودن و تعامل مطلوب کمیسیون کشاورزی

اتاق بازرگانی اصفهان با کمیسیون کشاورزی مجلس، از اعلام آمادگی این کمیسیون برای برگزاری نشست مشترک روسای کمیسیون های کشاورزی اتاق های بازرگانی سراسر کشور

با کمیسیون کشاورزی مجلس خبر داد.

رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس در ادامه یکی از وظایف اتاق های بازرگانی را پیدا کردن بازارهای هدف محصولات کشاورزی دانست و تصریح کرد: باید از ظرفیت های موجود

در اتاق های بازرگانی مشترک ایران با سایر کشورها برای توسعه صادرات محصولات کشاورزی استفاده شود.

کیخا تنوع اتحادیه ها، انجمن ها و سندیکاهای بخش کشاورزی را یکی از چالش های این بخش دانست و افزود: از اتاق های بازرگانی انتظار داریم با ساماندهی این انجمن ها

به هم صدایی وهدایت درست آنها کمک کنند.

وی چالش های بخش کشاورزی را به چالش های فرابخشی، درون بخشی و چالش های موجود در وزارت جهاد کشاورزی تقسیم کرد و افزود: هزینه های برخی از سیاست

گذاریهای دولت به عنوان مثال پایین نگه داشتن نرخ ارز در طول ده های گذشته تنها متوجه کشاورزان و بخش کشاورزی شده است.

کیخا تاکید کرد: کشاورزی توسعه نمی یابد مگر اینکه سیاست های کلان کشور در راستای حمایت از بخش کشاورزی اصلاح شود. وی سطح پایین تکنولوژی به کار گرفته در این

بخش ، محدودیت منابع آب وبالا بودن میانگین سنی کشاورزان را از جمله چالش های موجود در بخش کشاورزی دانست و خواستار برنامه ریزی دقیق برای هر یک از این مسایل

شد.

وی همچنین افزود: ساختار، سیاستگذاری و رویکردهای مدیریتی وزارت جهاد کشاورزی متناسب با شرایط این بخش و سیاست های کشور نبوده و این امر به یک چالش برای این

بخش تبدیل شده است. کیخا تحلیل دقیق واقعیت های موجود بخش کشاورزی و برنامه ریزی برای اصلاح مشکلات موجود را در توسعه بخش کشاورزی قابل اهمیت دانست.

رئیس کمیسیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی مجلس شورای اسلامی تفکر متفاوت اتاق های بازرگانی و بخش خصوصی و تولید بر اساس مطالعه بازار و استفاده از منابع به

صورت هدفمند و بهره گیری از دانش نخبگان و کارآفرینان و مطالبه گری را در رفع مشکلات موجود حایز اهمیت دانست.

سید حسن قاضی عسگر، معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع استانداری اصفهان نیز در این جلسه با تاکید بر اینکه در شرایط فعلی، اقتصاد کشاورزی باید بیش از پیش

مورد توجه قرار گیرد، افزود: لازم است در تمامی زمینه ها بویژه در زمینه اصلاح الگوی کشت و مدیریت بهینه آب از آموزه های این رشته به منظور رفع مشکلات موجود این بخش

استفاده شود. وی تصریح کرد: تاکنون در استان اصفهان در حوزه بذرگلخانه ای و خودکفایی در این زمینه اقدامات خوبی انجام شده و باید به صورت جهادی برای رفع مشکلات بذر

استان برنامه ریزی شود.

معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع استانداری اصفهان با اشاره به اینکه باید بذرهای مورد نیاز در اسرع وقت تهیه شود، استفاده از تجارب و امکانات موجود در سایر

کشورها و در دسترس قرار گرفتن تکنولوژی و فناوری لازم در این حوزه را در رفع این نیاز موثر دانست.

همچنین حمیدرضا قلمکاری، نایب رئیس اتاق بازرگانی اصفهان گفت: کشاورزی باید به عنوان محور توسعه کشور قلمداد شده و در این راستا لازم است تمامی ظرفیت ها، مطالبه

گری و کنش گریها به این سمت گسیل شود.

وی افزود: اتاق بازرگانی اصفهان در دوره نهم فعالیت خود، شاخص های اقتصادی را در راس فعالیت ها قرار داده و پرداختن به توسعه پایدار در سه رکن اساسی مسایل اقتصادی،

اجتماعی و زیست محیطی را به عنوان یک ضرورت در دستور کار قرار داد.

قلمکاری توجه ویژه به کشاورزی را توجه به محیط زیست و غذای سالم دانست و تصریح کرد: مفهوم اصلی توسعه پایدار، به حداکثر رساندن رفاه مردم از طریق دسترسی به غذای

سالم به گونه ای که به منابع نسل های آینده دست اندازی نشود، می باشد. نایب رئیس اتاق بازرگانی اصفهان در ادامه بر ضرورت توجه ویژه به بخش کشاورزی به دلیل تاثیر قابل

توجه آن در رشد تولید ناخالص داخلی کشور و میزان اشتغالزایی آن تاکید کرد.

در ادامه محمد صادقی، رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق بازرگانی اصفهان از پیگیری دو طرح بورس اقلیمی و هوشمندسازی اطلاعات بهره برداران کشاورزی توسط این کمیسیون در

مجلس شورای اسلامی خبر داد واستفاده از تمامی امکانات و منابع موجود برای توسعه کشاورزی استان را ضروری دانست.

وی تلاش برای تعامل هر چه بیشتر دانشگاه و بخش کشاورزی به منظور کمک به رفع مشکلات کشاورزان را از دیگر اقدامات کمیسیون مذکور دانست. وی در ادامه بااشاره به

ضرورت اجرایی شدن پروژه بورس اقلیمی در کشور خواستار ایجاد ساز و کارهای قانونی از سوی مجلس برای تبدیل شدن این طرح به یک قانون شد.

لازم به ذکر است در این جلسه پس از ارایه گزارش مطالعات اولیه طرح بورس اقلیمی از سوی کمیسیون کشاورزی اتاق بازرگانی اصفهان به کمیسیون کشاورزی مجلس، مقرر شد

این طرح در شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی بررسی و پس از تصویب در این شورا، لایحه اصلاحی توسط نماینده دولت به کمیسیون کشاورزی، محیط زیست و منابع

طبیعی مجلس برای تصویب ارایه شود.

همچنین در این جلسه ضمن رونمایی از فاز اول طرح پژوهشی شناسایی، گردآوری، ترجمه و مدون سازی قوانین استانداردهای اتحادیه اروپا و طریقه اجرای آن برای زنجیره تامین

محصولات غذایی مزیت دار تولیدی استان اصفهان جهت توسعه بازارهای صادراتی با تمرکز بر فراورده های لبنی، محصولات دام و طیور، عسل و فراورده های آن ، از دست
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اندرکاران این طرح تقدیر شد.
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